

發行人: 梁欣榮 (Yanwing Leung)

主 編: 柯悌穆 (Timothy Casey)

Past Events

July 14

Faculty Colloquium:

Moderator: Dr. Chaoyang Liao (廖朝陽教授)

Speaker: Dr. Charles Shepherdson (State University of New York,
Albany)

Title: Freud and Foucault on the Body

August 1

新聘 (New appointment):

專任 (Full-time): 沙卡洛娃副教授 (I. Sokolova)

翁家傑助理教授 (C.J. Weng)

王沐嵐助理教授 (M.L. Wong)

專案計畫講師 (Project Instructor): 張雯媛 (W.Y. Chang)

石雨澤 (R.L. Squizzero)

兼任 (Part-time): 張秀穗副教授 (H.S. Chang)

劉雅詩助理教授 (Y.S. Liu)

葉麗儀助理教授 (L.Y. Yeh)

卜莎娜講師 (S. Brooks)

拉貝明契講師 (M. Raab)

李秀蓮講師 (H.L. Lee)

蔣希敏講師 (H.M. Chiang)

高煥麗講師 (H.L. Kao)

若遙講師 (F. Pierini)

鄺慧琪講師 (W.K. Kwong)

陳音卉講師 (Y.H. Chen)

蕭督錄講師 (D.L. Hsiao)

侯慧如講師 (H.J. Hou)

彭信之講師 (H.C. Perng)

杜孝捷講師 (A. Torres Shu)

歸建 (Return to Post): 廖咸浩教授 (H.H. Liao)

張淑英教授 (S.Y. Chang)

吳雅鳳副教授 (Y.F. Wu)

休假研究 (Sabbatical): 鮑曉鷗教授 (J.E. Borao Mateo)

(101.2.1-101.7.31)

邱錦榮教授 (C.J. Chiu)

(101.2.1-101.7.31)

出國研究 (Research Leave Abroad): 奇邁可教授 (M. Keevak)
 (100.8.18-100.12.18)
 李紀舍副教授 (C.S. Li)
 (100.8.1-101.1.31)
 張嘉倩助理教授 (C.C. Chang)
 (100.7.1-100.12.31)
 蕭立君助理教授 (L.C. Hsiao)
 (100.2.1-101.2.1)

國內研究 (Research Leave in Taiwan): 史嘉琳副教授 (K.S. Chung)
 (100.8.1-101.7.31)
 雷碧琦副教授 (B.Q. Lei)
 (100.8.1-101.7.31)

Future Events

- September 7 (Wed) 舉辦學士班新生輔導說明會。
 Freshman Orientation Seminar will be held.
 Venue: 普通教學館 101 室 (Room 101, Core Subjects Classroom Building)
 Time: 3:10-5:30 pm, September 7, 2011
- September 17 (Sat) 舉辦「歐洲古典學在台灣」研討會。
 A workshop “European Classical Studies in Taiwan” organized by the European Languages Division, DFLL will be held.
 Venue: DFLL New Conference Room, Old Main Library Building
 Time: 10:00 am-2:00 pm, September 17, 2011
- September 30 (Fri) 中外文學九月號預計出刊日。
 The September issue of *Chung Wai Literary Quarterly* will be released.

Notices

99 學年度第 2 學期教師繳交成績時程表

Grade Reporting Schedule for 2011 Spring Semester

September 19 (Mon)	學士班成績最後繳送日。 Any undergraduate student whose grade has not been submitted to the Office of Academic Affairs by this date will receive a zero.
October 3 (Mon)	碩/博士班成績最後繳送日。 Any graduate student whose grade has not been submitted to the Office of Academic Affairs by this date will receive a zero.

2012-2013 年度「哈佛燕京學社訪問學人獎助計畫」已開放申請。如老師有意申請，請於 100 年 9 月 20 日前將您的「校內提名申請書」送至系辦，由系辦彙整後知會課

程委員會並送國際事務處辦理。相關申請資料請於 100 年 9 月 27 日下午 5 時前，以電子檔寄送至國際事務處張華玲小姐 (lindahualing@ntu.edu.tw)。

相關資訊：<http://www.oia.ntu.edu.tw/oia/index.php/doc/view/sn/212>

The Harvard-Yenching Institute is accepting applications for their 2012-2013 Visiting Scholars Program and Visiting Fellows Program. To apply, please send your NTU Nomination Form to the Department Office before **Sep. 20, 2011**, and e-mail your application material to Ms. Linda Chang at the NTU Office of International Affairs (lindahualing@ntu.edu.tw) before 5:00 p.m., Sep. 27, 2011. We will forward the information to the DFLL Curriculum Committee for making course arrangements, and submit your Nomination Form to the OIA.

Application Information: <http://www.oia.ntu.edu.tw/oia/index.php/doc/view/sn/212/lang/en>

2012-2013 年度「傅爾布萊特研究學者赴美獎助金」已開放申請（含資深學者、博士後赴美獎助金等項目，限設籍並居住在中華民國境內之中華民國公民）。如老師有意申請，請於 100 年 **10 月 19 日**前完成線上申請，並將您的「校內提名申請書」等相關資料送至系辦，由系辦彙整後知會課程委員會並送國際事務處辦理。

相關資訊：<http://www.oia.ntu.edu.tw/oia/index.php/doc/view/sn/127>

The Foundation for Scholarly Exchange (Fulbright Taiwan) is accepting applications for 2012-2013 Fulbright Program Awards for Taiwan Applicants (including the Senior Fulbright Research Grants and the Experience America Fulbright Research Grants, open to citizens and permanent residents of the Republic of China / Taiwan). To apply, please complete your on-line application and send your NTU Nomination Form and application materials to the Department Office before **Oct. 19, 2011**. We will forward the information to the DFLL Curriculum Committee for making course arrangements, and submit your Nomination Form to the OIA.

Application Information: <http://www.oia.ntu.edu.tw/oia/index.php/doc/view/sn/127>